

Title (en)  
Display carton for glasses and similar articles.

Title (de)  
Schaupackung für Gläser und ähnliche Artikel.

Title (fr)  
Cadre présentoir pour verres et articles similaires.

Publication  
**EP 0277859 A1 19880810 (FR)**

Application  
**EP 88400089 A 19880118**

Priority  
FR 8700495 A 19870119

Abstract (en)  
A carton of this type is prepared from a blank made from foldable material, cut out and folded into the shape of a tray. The central panel (2) of the blank forming the base wall of the carton has a window (3) cut out in it, the said window being surrounded by two vertical lateral walls formed by flaps (4, 5) and two horizontal walls formed by flaps (6, 7). These flaps (6, 7) comprise means for holding the articles, consisting of cutouts (13, 14) in the inward-folded flaps of the carton. Fastening tongues (17, 18, 19, 20) keep the carton in shape by gluing and locking tabs (28-31), fitted into notches (27) in the fastening tongues, keep the means for holding the articles in position. <IMAGE>

Abstract (fr)  
Un tel cadre est préparé à partir d'un flan en matière pliable, découpé et plié en forme de barquette. Le panneau central (2) du flan formant la paroi de fond du cadre est découpé d'une fenêtre (3) entourée de deux parois latérales verticales formées par des rabats (4,5) et de deux parois horizontales formées par des rabats (6,7). Ces rabats (6,7) comportent des moyens de retenue des articles constitués par des découpes (13,14) dans des volets repliés vers l'intérieur du cadre. Des languettes de fixation (17, 18, 19, 20) maintiennent le cadre en forme par collage et des pattes de blocage (28-31) logées dans des encoches (27) des languettes de fixation maintiennent en place les moyens de retenue des articles.

IPC 1-7  
**B65D 71/00**; **B65D 5/50**

IPC 8 full level  
**B65D 5/50** (2006.01); **B65D 71/00** (2006.01); **B65D 71/16** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B65D 5/5023** (2013.01); **B65D 71/16** (2013.01); **B65D 2571/00141** (2013.01); **B65D 2571/00314** (2013.01); **B65D 2571/0066** (2013.01); **B65D 2571/00716** (2013.01); **B65D 2571/00796** (2013.01); **B65D 2571/00845** (2013.01)

Citation (search report)  
• [Y] FR 2521954 A1 19830826 - ZUID NL CARTONNAGE [NL]  
• [Y] US 2074477 A 19370323 - HENRY KONDOLF  
• [A] US 2322849 A 19430629 - HERR JOHN V  
• [A] GB 785227 A 19571023 - DRING LTD J

Cited by  
EP1719709A1; FR2875480A1

Designated contracting state (EPC)  
BE DE ES GB IT NL

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0277859 A1 19880810**; **EP 0277859 B1 19910502**; DE 3862587 D1 19910606; FR 2609614 A1 19880722; FR 2609614 B1 19900504; PT 86574 A 19890130; PT 86574 B 19930930

DOCDB simple family (application)  
**EP 88400089 A 19880118**; DE 3862587 T 19880118; FR 8700495 A 19870119; PT 8657488 A 19880119